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Hei. 
 
I dag er en av årets fineste og varmeste sommerdager og vi er ved sjøen for å nyte været og å bade i 
sjøen. Dessverre er sjøen i dag slik det fremkommer på vedlagte bilder. For å kunne bade må vi 
spøyte Salo i vannet slik at fettet fra Eide Fjordbruk sitt oppdrettsanlegg løser seg opp. 
 
Er det riktig at det skal være slik år etter år?  
Er det virkelig rett at Eide Fjordbruk skal ha tillatelse til å ødelegge for oss andre som vil bruke sjøen?  
Er det rettferdig at Eide Fjordbruk får lov til å forringe vår livskvalitet og å tjene penger på vår 
bekostning? 
 
Lindås kommune gjorde en stor feil i 1989-1990 da de til tross for protester, tillot at Fyllingsnes Fisk 
AS fikk etablere anlegget på nåværende lokalitet på Fyllingnes, tett opp til hyttefelt og de fastboende 
sitt rekreasjonsområde. Det er på tide at dere retter opp feilen og får fjernet anlegget fra Fyllingsnes.  
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